
Referat fra bestyrelsesmøde i Skæring Fællesråd d. 22 Februar 2024 

Tilstede er: David, Lise-Lotte, Sanne, Annbritt 

 

1. Opfølgning fra sidste møde 
Der er ingen kommentarer til referatet fra sidste møde. 

2. Generalforsamlingen inklusiv formandsberetningen 
Dagsorden løbes igennem. 
Vi prøver at finde en ekstern dirigent, som ikke allerede sidder i bestyrelsen. Og ellers vil Sanne 
gerne. 
Annbritt foreslås som referent. 
Lise-Lotte laver en beretning til gennemlæsning inden GF. 
Begge udvalg laver en beretning, så de kan nå at blive læst inden GF. 
Senest 19/3 skal de sendes rundt. 
Ivar fremlægger regnskab og budget. 
Ivar? sørger for øl, vand og slik, samt en aftale med Føtex – dåser, så vi ikke skal have fat i 
papkrus. 
Vi mødes på skolen 18.30 
Stemmesedler – har Ivar stadig fra sidst eller skal der laves nye? 
Lise-Lotte sørger for skriveredskaber. 
David undersøger om der er en projektor på skolen, vi kan bruge. Sanne er plan B. 

3. Færdiggørelse af områdebeskrivelsen alle medbringer deres kommentarer 
Overskrift skal ikke være Lokalsamfundsbeskrivelse. Det skal ændres til Beskrivelse af Skæring 
Lokalområde. 
Hvis vi kan finde tallene for kommunegennemsnittet (demografien), så tilføjer vi det. Ellers så 
lader vi være. 
Der er ingen grund til at tilføje afsnit, der giver et negativt indtryk af området. Derfor skal 
tilføjelsen om kysterosion og afvandingsudfordringer ikke tilføjes. 
Listen med borgernes ønsker til den fremtidige udvikling slettes. 

4. nyt fra trafik 
Siden sidst er der indsendt høringssvar på hastighedsforsøgsordningen. Forslaget går på, at 
hele Skæring Hedevej, ned til Svinbovej, samt Egå Møllevej på modsatte side af Grenåvej, 
inddrages i forsøgsordningen med 40 km/t. 
Der er blevet kommunikeret med kommunen, og der er kommet svar retur fra Nikolaj Bang. 
Dette følges op med endnu en skrivelse, samt en anmodning om et møde angående de 
trafikale udfordringer i området. Dette i relation til lokalplan 1108. 
TV2 har været forbi for at lave et indslag om området. 

5. nyt fra miljø 
Der er en del områder i Skæring der er relevante for Aarhus kommunes 
naturbeskyttelsesplaner. 
Derudover går vi i gang med at lave en natur vision for Skæring. 
Der forsøges sat en rundvisning op i Skæring området med en lokal politiker. 
Der undersøges muligheder for at søge midler til udvikling af naturområderne i Skæring, samt 
skovrejsning. 
Den grønne kile skal gøres rigtig grøn, ikke bebygges. 



6. økonomi 
Ivar er ikke til stede. 

7. Evt 
Lise-Lotte har været til formandsmøde med formændene fra de øvrige fællesråd. 


